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P R O T O K Ó Ł  NR XXVIII/12 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 15
30 

w Sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 29 sierpnia 2012 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XXVIII sesji nadzwyczajnej, powitania radnych Burmistrza oraz Pana 

Andrzeja Jeżyka Nadleśniczego Nadleśnictwa Smolarz i Panią Alinę Karmazyn Specjalistę 

Służby Leśnej Nadleśnictwa Smolarz dokonał Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady 

Miejskiej. Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14,  

a zatem podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

 

Ad.2.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości lokalowej na rzecz Skarbu 

Państwa dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wlkp. stanowiącej własność 

Gminy Dobiegniew. 

b) wyrażenia zgody na przejęcie  nieruchomości w drodze darowizny. 

c) nabycia nieruchomości w drodze komunalizacji mienia Skarbu Państwa. 

d) nieodpłatnego przejęcia  od Agencji Nieruchomości Rolnych- Oddział w Gorzowie 

Wlkp. nieruchomość gruntową do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 
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e) zmiany uchwały VI/36/99 Rady Miejskiej w Dobiegniewie w sprawie przekształcenia  

i określenia obwodu  Szkoły Podstawowej w Radęcinie. 

f) zmiany treści aktu założycielskiego  pod nazwą „Orzeczenia o organizacji Przedszkola  

w Dobiegniewie”. 

g) zmiany uchwały VI/35/99 Rady Miejskiej w Dobiegniewie w sprawie przekształcenia  

i określenia obwodu  Szkoły Podstawowej w Dobiegniewie. 

h) wyrażenia opinii do projektu lasów ochronnych. 

i) zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

8. Komunikaty. 

9. Zakończenie sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad nie zostały zgłoszone żadne wnioski zmieniające,  

sesja przebiegała według porządku ustalonego przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XXVII sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

 

Ad.4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – przeprosił za chwilową nieobecność 

Burmistrza Leszka Walocha, który w tej chwili reprezentuje naszą Gminę  

w I Posiedzeniu Powiatowej Rady Zatrudnienia w Strzelcach Kraj. 

 Dnia 26 czerwca br. odbyło się walne zebranie Lokalnej Grupy Rybackiej 

„Pojezierze Dobiegniewskie”. 

 Dnia 27 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komitetu Organizacyjnego MMTPN 

Zina Dobiegniew Cup. 

 Dnia 28 czerwca br. Burmistrz w Warszawie prowadził rozmowy na temat projektu 

dotyczącego turystyki.  



3 

 

 Dnia 29 czerwca br. Burmistrz spotkał się w Zielonej Górze z Dyrektorem 

Departamentu Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Wicemarszałkiem w kwestii 

realizacji projektu Centrum Pomocy Społecznej.  

 Dnia 30 czerwca br. uczestniczyliśmy w obchodach 40-lecia Klubu Sportowego 

„Zorza” w Rolewicach. 

 Dnia 04 lipca br. odbył się konkurs na Dyrektora Szkoły Podstawowej  

oraz kierownictwo w sprawie przygotowań do MMTPN Zina Dobiegniew Cup,  

a także rozmawialiśmy na temat problemów spraw mieszkaniowych i bieżących 

spraw gminy. 

 Dnia 05 lipca br. odbył się przetarg na realizację ogrodu zabaw przy Szkole 

Podstawowej w Dobiegniewie.   

 Dnia 06 lipca br. prowadzone były rozmowy w Lubuskim Urzędzie Wojewódzkim 

w sprawie umorzenia zobowiązań, jeżeli chodzi o inwestycję w Mierzęcinie  

oraz gościliśmy przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego. Spotkanie poświęcone 

było funkcjonowaniu Lokalnej Grupy Rybackiej „Pojezierze Dobiegniewskie”,  

a także w sprawach związanych z obszarami wiejskimi.  

 Dnia 07 lipca br. w Słonowie odbyło się Święto Kwitnącego Ziemniaka.  

 Dnia 08 lipca br. rozpoczął się MMTPN Zina Dobiegniew Cup, który trwał do dnia 

13 lipca br.  

 Dnia 11 lipca br. odbyło się spotkanie z Panem Zbysławem Ryszewskim 

Nadleśniczym Nadleśnictwa Głusko. 

 Dnia 12 lipca br. prowadziliśmy rozmowy z kancelarią prawną, która zaoferowała 

podjęcie tematu  partnerstwa publiczno – prywatnego w turystyce.  

 Dnia 13 i 14 lipca br. miała miejsce WATRA w Ługach. 

 Dnia 17 lipca br. w Warszawie odbyła się kontynuacja rozmów w sprawie rozwoju 

turystycznego gminy oraz Centrum Pomocy Społecznej.  

 Dnia 18 lipca br. odbyła się Rada Nadzorcza PUK „Komunalni”. 

 Dnia 21 lipca br. odbył się Zlot Rodzin Turystycznych w Głusku. 

 Dnia 23 lipca br. miało miejsce spotkanie z wykonawcami analiz do partnerstwa 

publiczno – prywatnego i wyznaczyliśmy dalszy tok działania. 

 Dnia 23 lipca br. podpisana została umowa na realizację placu zabaw przy Szkole 

Podstawowej. 
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 Dnia 24 lipca br. miał miejsce audyt wewnętrzny w Urzędzie Miejskim dotyczący 

ochrony danych osobowych. 

 Dnia 26 lipca br. miała miejsce wizja lokalna na zalewanych użytkach rolnych  

w Chomętowie. Przyczyna tego jest taka, że przez 20 lat nie było zrobione nic na 

melioracjach szczegółowych, które są w obowiązku właścicieli gruntów rolnych. 

Powstają już konflikty m.in. w Chomętowie, ponieważ niektórzy zdegradowali 

istniejące rowy i drenarkę w związku z czym sąsiadom zalewa pola.  

 Dnia 27 lipca br. odbyło w Strzelcach Kraj się uroczyste spotkanie z okazji Święta 

Policji. 

 Dnia 01 sierpnia br. odbyła się narada kierownictwa urzędu w związku z 

opublikowaniem listy rankingowej projektu  turystycznego i nakreśliliśmy ścieżkę 

postępowania, by pozyskać środki finansowe.  

 Dnia 04 sierpnia br. odbył się Jubileusz X-lecia Zakładów Drzewnych. 

 Dnia 08 sierpnia br. odbyło się spotkanie z Sołtysami. 

 Dnia 09 sierpnia br. odbyło się spotkanie z Wicemarszałkiem w Zielonej Górze 

oraz Dyrektorem Departamentu Europejskiego Funduszu Społecznego.  

 Dnia 10 sierpnia br. spotkanie z Panem Nowackim Dyrektorem PKP w sprawie 

przejęcia na mienie gminy ulicy Leśnej i dworca PKP.  

 Dnia 11 sierpnia br. odbyło się Święto Placka Drożdżowego w Radęcinie. 

 Dnia 15 sierpnia br. wzięliśmy udział w Dożynkach w Rokitnie. 

 Dnia 17 sierpnia br. odbyło się spotkanie z potencjalnym  inwestorem 

zainteresowanym budową biogazowni oraz odbyło się spotkanie z mieszkańcami 

Sołectwa Sarbinowo, które dotyczyło spraw bieżących sołectwa.   

 Dnia 24 sierpnia br. Burmistrz spotkał się z Dyrektorem Stowarzyszenia 

Wspierania Małej Przedsiębiorczości oraz wizytował inwestycję w Mierzęcinie.  

 Dnia 27 sierpnia br. odbyła się Komisja Społeczno – Oświatowa.  

 Dnia 28 sierpnia br. odbyło się spotkanie komisji odbierającej drogę w Mierzęcinie.  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

 Dariusz Majowicz radny  – droga na Osiedlu Młodych uległa całkowitej dewastacji  

i mieszkańcy proszą o jej naprawę.  

 Karol Golec radny – trwają prace nad  j.Wielgie i chodzi mi o ciek wody na wysokości 

piekarni.  
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 Leszek Wieczór radny – czy jest odpowiedź na wypowiedzenie umowy dzierżawy, 

chodzi o wieżę komórkową przy Zespole Szkół? 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – kiedy powstanie monitoring w mieście? 

 Czy nie będzie problemu z dojazdem do działek przez budowę ścieżki pieszo – 

rowerowej nad j. Wielgie? 

 Mam pytanie odnośnie rury pod promenadą, która została tak zamontowana,  

że według mnie woda nie będzie przepływała, tylko będzie stała. 

 Ponawiam  swoją prośbę, aby powstało oświetlenie na ścieżce pieszo – rowerowej 

nad  j. Wielgie, które doda uroku i poprawi bezpieczeństwo. 

 Na dworcu PKP zamknięta została kasa, czy będzie jeszcze otwarta? 

 Czy byłaby możliwość udostepnienia na dworcu PKP toalety? 

 Czy byłaby możliwość dostawienia kilku śmietników na ul. Gdańskiej wokół ronda 

oraz miedzy DPS a rzeką? 

 Kolejna sprawa dotyczy turnieju Dobiegniew Cup. Mamy blisko 20 lat tradycji  

i doświadczeń, ale w moim mniemaniu organizacyjnie nie do końca byliśmy dobrze 

przygotowani. Cieszy fakt, że coraz więcej drużyn przyjeżdża, ale z drugiej strony 

mnie to dziwi, że organizacyjnie naprawdę powinno być „po dopinane  na ostatni 

guzik”.  Chodzi mi głównie o rozpoczęcie i zakończenie. Czy będzie spotkanie 

podsumowujące turniej? 

 Jerzy Biel radny – był już częściowy odbiór drogi w Mierzęcinie, więc chciałem 

zapytać co będzie dalej z kawałkiem drogi koło Pana Kowalika, ponieważ droga tam 

jest rozkopana i nie można przejechać? 

 Stanisław Chrebor radny – nastąpiło skażenie wody w Osieku, czy nie lepiej byłoby 

podłączyć miejscowość do sieci miejskiej? 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – w Starostwie Powiatowym rozwiązana 

została jednostka Zarządu Dróg Powiatowych. Czy nie lepiej byłoby wrócić do tematu 

komunalizacji dróg na terenie Miasta i Gminy Dobiegniew? 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości lokalowej na rzecz Skarbu 

Państwa dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wlkp. stanowiącej własność 

Gminy Dobiegniew. 

 Jolanta Pawlak radna – jak Policja współuczestniczy w ponoszonych kosztach? 
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 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – proporcjonalnie do zajmowanej 

powierzchni. 

 Waldemar Szpila radny – czy budynek na ul. Dembowskiego przeznaczony będzie 

na Centrum Integracji Społecznej? 

 Leszek Waloch Burmistrz – to jest jedna z propozycji, ponieważ wtedy mieliby 

bazę i zaplecze garażowe na sprzęt, prowadziliby Punkt Informacji Turystycznej  

i mieliby własne biura. 

 Karol Golec radny – czy będzie nas stać na wyremontowanie tego budynku? 

 Leszek Waloch Burmistrz – środków w budżecie nie ma i w przyszłym roku też 

nie przewidujemy w planowaniu budżetu, natomiast złożyliśmy wniosek na kwotę 

1.200.000zł, gdzie jest zapisana pozycja z przeznaczeniem środków z programu 

unijnego, aby tą siedzibę wyremontować i dostosować do potrzeb.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 

radnych, wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXVIII/158/12  

oraz stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie  nieruchomości w drodze darowizny. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 

radnych, wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją  Nr XXVIII/159/12  

oraz stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) w sprawie nabycia nieruchomości w drodze komunalizacji mienia Skarbu Państwa. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXVIII/160/12  

oraz stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych- Oddział  

w Gorzowie Wlkp. nieruchomość gruntową do zasobu komunalnego Gminy 

Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXVIII/161/12 

oraz stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

e) w sprawie zmiany uchwały VI/36/99 Rady Miejskiej w Dobiegniewie w sprawie 

przekształcenia i określenia obwodu  Szkoły Podstawowej w Radęcinie.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 

radnych, wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXVIII/162/12 

oraz stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

f) w sprawie zmiany treści aktu założycielskiego  pod nazwą „Orzeczenia o organizacji 

Przedszkola w Dobiegniewie”. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXVIII/163/12 

oraz stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

g) w sprawie zmiany uchwały VI/35/99 Rady Miejskiej w Dobiegniewie w sprawie 

przekształcenia i określenia obwodu  Szkoły Podstawowej w Dobiegniewie. 

 Marek Rajtarowski radny – czy Szkoła Podstawowa w Radęcinie będzie miała 

kierownika? 

 Leszek Waloch Burmistrz – nie, nie będzie kierownika w Szkole Podstawowej  

w Radęcinie. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 

radnych, wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXVIII/164/12 

oraz stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

h) w sprawie wyrażenia opinii do projektu lasów ochronnych. 

 Andrzej Jeżyk Nadleśniczy Nadleśnictwo Smolarz – zwróciliśmy się z wnioskiem  

o opinię do projektu lasów ochronnych. Polska, podpisując 16 kwietnia 2003 r. 

Traktat Ateński, stanowiący podstawę prawną przystąpienia kraju do UE, 

zobowiązała się do wyznaczenia na swoim terytorium sieci Natura 2000.  

Przepisy unijne stanowiące podstawę dla tworzenia sieci Natura 2000 zostały 
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wprowadzone do polskiego prawodawstwa poprzez Ustawę z dnia 16 kwietnia 

2004 r. o ochronie przyrody, czyniąc Naturę 2000 najmłodszą prawną formą 

ochrony przyrody w Polsce, gdzie konsekwencją dla Nadleśnictw jest ograniczona 

gospodarka leśna a dla samorządów mniejsze podatki. Wszystkie lasy w Naturze 

2000 są lasami ochronnymi.  

 Alina Karmazyn Specjalista SL Nadleśnictwa Smolarz – w deklaracjach 

podatkowych, które złożyliśmy są wykazane powierzchnie, które sumując wynoszą 

dla Gminy Dobiegniew 8.122ha, z czego de facto lasy naturowe objęte szczególna 

ochroną wynoszą 6.804ha i z tej powierzchni będą one wykazywane w deklaracjach 

jako lasy ochronne.  

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – jesteśmy zobowiązani z ustawy  

o samorządzie gminnym bronić i zabiegać o wszelkie dochody na rzecz gminy. 

Przyjęcie lasów ochronnych pozbawi nas wyższych podatków do budżetu gminy, 

licząc z deklaracji podatkowych z Nadleśnictwa Smolarz byłoby to mniej  

o 80.000zł. 

 Andrzej Jeżyk Nadleśniczy Nadleśnictwo Smolarz – lasy będą prowadziły taką 

samą gospodarkę bez względu na decyzję.  

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – chciałbym powiedzieć również,  

że od paru miesięcy trwa batalia dotycząca społecznego wniosku, nazwijmy  

to subwencją ekologiczną, gdzie gminy otrzymałyby dopłatę 200zł do 1ha. 

 Waldemar Szpila radny – jest mi zdecydowanie łatwiej zrozumieć złożoność tego 

problemu. Dzisiaj musimy wypracować sobie stanowisko, ponieważ niebawem  

taki wniosek złoży Nadleśnictwo Strzelce Kraj., Głusko i Bierzwnik. Tak naprawdę 

dzisiaj nie chodzi o Nadleśnictwo Smolarz tylko ogólnie o zajęcie stanowiska. 

Chciałbym się dowiedzieć jakie zniżki dochodowe z tytułu podatku od lasów mają, 

np. Strzelce Kraj., Głusko i Bierzwnik?  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – pozwoliłem sobie wyciągnąć wszystkie 

podjęte do tej pory uchwały w sprawie uznania za lasy ochronne we wszystkich 

okolicznych Nadleśnictwach. W związku z tym, że wymóg obligatoryjny jest taki, 

że Pan Nadleśniczy jest zobowiązany do złożenia takiego wniosku.  

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – zgodnie z ustawą lasy ochronne w tych 

obszarach objętych tą ochroną podlegają 50% podatkiem i nie możemy się ubiegać 

o zwrot utraconego podatku. Przedstawię Państwu hektary fizyczne do podatku 

poszczególnych Nadleśnictw: 
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 Strzelce Kraj. mamy 702 ha fizyczne w obszarach lasów chronionych  

i tylko 24 ha podlegające całkowitemu opodatkowaniu. 

 Głusko – mamy 511 ha fizycznych w obszarze lasów chronionych a 4740 ha 

całkowicie opodatkowanych.  

 Bierzwnik – 314 ha o obszarze lasów chronionych i 1036 ha całkowicie  

do opodatkowania. 

 Klesno – gdyby Rada Miejska wyraziła zgodę to mielibyśmy całość  

w obszarze lasów chronionych. Do tej pory było 936 ha w lasach 

ochronnych, a teraz wnioskowane o 3912 ha.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – ile Gmina straciłaby po uznaniu lasów 

ochronnych Nadleśnictwa Smolarz? 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – z Nadleśnictwa Smolarz – 80.000zł. 

 Leszek Waloch Burmistrz – złym byłbym gospodarzem gdybym wnioskował o to, 

że sam sobie wyrażam zgodę na obniżenie dochodów. W przypadku  Nadleśnictwa 

Smolarz wpływy podatkowe są około 170.000zł w skali roku, wyrażając zgodę 

pomniejszamy sobie te wpływy o 80.000zł. Jak zdecyduje Minister to już nie mamy 

wpływu, ale my jako samorząd wyrazimy swoją opinię. Podobnie było  

w przypadku Natury 2000, gdzie samorządy wyraziły negatywną opinię,  

a Ministerstwo i tak zdecydowało inaczej. Nasze stanowisko jest negatywne  

do projektu uchwały.     

 Jolanta Pawlak radna – zobaczymy czy w przypadku negatywnej opinii minister  

zadecyduje inaczej. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 10 radnych, przeciw 1 radny, 

wstrzymało się 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXVIII/165/12 

oraz stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

i) Uchwała nr XXVIII/166/12 w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy na 2012 rok. 

 Jolanta Pawlak radna – jaki projekt realizujemy w związku ze strażą w kwocie 

59.000zł? 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – kwota 59.000zł dotyczy zakupu samochodu dla 

OSP Mierzęcin. Otrzymaliśmy dotację z Urzędu Marszałkowskiego, która musi być 

rozliczona do końca listopada, podpisana została umowa przez Pana Burmistrza  
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i wniosek o aneksowanie samochód nabyty zostanie w tym roku a 1/3 rozliczona 

będzie w przyszłym roku.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXVIII/166/12 

oraz stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – jeżeli chodzi o drogę na Osiedlu Młodych 

rzeczywiście obfite opady zdewastowały drogę, w międzyczasie były próby naprawy tej 

drogi, dodatkowo trzeba będzie nawieźć kruszywo. 

 Jerzy Hatała Kierownik Referatu Spraw Komunalno – Gospodarczych – odpowiadając  

na pytanie radnego Karola Golca w sumie są cztery cieki burzowe, m.in. jeden koło 

piekarni, który przykryty będzie rurą. 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – jeżeli chodzi o wieżę komórkową przy 

Zespole Szkół  nie będzie przedłużenia umowy, więc do końca roku zostanie usunięta. 

 Od dawna naszym celem jest, aby powstał monitoring w mieście. Planowaliśmy  

to zrobić przy projekcie, żeby spiąć światłowodem, z tym że projekt nie uzyskał 

wsparcia, ale ponowimy go w przyszłym tygodniu.  

 Jeżeli chodzi o dworzec PKP osobiście pytałem, ponieważ przewozy regionalne 

podlegają Marszałkowi, więc będzie rozstrzygnięty przetarg na wyłonienie 

zainteresowanej osoby na prowadzenie tej kasy. Dodatkowo Gmina prowadzi 

rozmowy o przejęciu całego dworca. Jeżeli budynek należałby do Gminy to na pewno 

znajdziemy pomieszczenie na toaletę.  

 Jeżeli chodzi o turniej Dobiegniew Cup odbędzie się spotkanie podsumowujące dnia 

07 września br. o godz. 12
00

. 

 Jeżeli chodzi o drogę w Mierzęcinie termin wykonania podbudowy dla tej drogi jest 

wyznaczony na dzień 20 września br.   

 Jeżeli chodzi o komunalizację dróg wiele razy rozmawialiśmy już na ten temat,  

ale w ślad za tym powinny pójść określone kwoty z ZDP.  

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – w Osieku jest hydrofornia, która zasila całą wioskę  

w wodę. Dnia 21 sierpnia nastąpiło skażenie wody bakterią coli i w bardzo krótkim okresie 

czasu PUK „Komunalni” poradziło sobie w dostarczaniu wody do picia w pojemnikach 
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plastikowych 5l oraz podstawiony został beczkowóz. W tej chwili mamy decyzję PPSSE  

z Drezdenka, że woda jest zdatna do picia po przegotowaniu. Uważam, że zasadne jest 

podłączenie do sieci miejskiej, gdyż wodociąg jest przy plaży miejskiej. Jeżeli ten problem 

będzie się powtarzał trzeba będzie wykonać dokumentację techniczną i zabezpieczyć 

środki finansowe.  

 Jeżeli chodzi o ciąg pieszo – rowerowy nad j. Wielgie rów przy promenadzie należy 

do Skarbu Państwa, więc odpowiada Starosta Strzelecko – Drezdenecki.  

 Jeżeli chodzi o dojazd do działki będzie możliwy samochodem osobowym. 

 Projektant przed projektowaniem zlecił badania geologiczne, teren ten od przepustu 

(od ul. Szkolnej do ul. Wojska Polskiego) jest terenem podmokłym. Teren został 

więc podniesiony, wyłożyliśmy 1000 ton tłucznia. Rzędna maksymalna j. Wielgie 

powinna być 51,2 m n.p.m.  a w tej chwili wynosi 51,47 m n.p.m. Odbyło się w tej 

sprawie spotkanie z inicjatywy Gminy z Zarządem Melioracji i Urządzeń Wodnych 

oraz właścicielem przystani nad j. Lipie.   

 

Ad.8. Komunikaty. 

 Grażyna Gradowska Kierownik Referatu Organizacyjnego – zgodnie z Kodeksem 

Wyborczym jaki już obowiązuje Rada Miejska dokonuje podziału gminy na okręgi 

wyborcze w ciągu 15 miesięcy od dnia wejścia w życie Kodeksu Wyborczego, termin ten 

mija z dniem 01 listopada br. Podział na okręgi wyborcze będzie obowiązywał  

od przyszłych wyborów samorządowych. Będzie to stały podział, więc proszę o wnikliwą 

analizę tego materiału. Zmienia się głównie podział na okręgi, których będzie  

15 – jednomandatowe. Żeby dokonać tego podziału opieramy się o tzw. normę 

przedstawicielską, która wynika z ilości mieszkańców na koniec czerwca br.,  

którzy są ujęci w rejestrze wyborców  i dzieli się przez ilość radnych. Odstępstwa  

od normy przedstawicielskiej są takie, że  powyżej  i poniżej 1,5 to jest 1 mandat,  

czyli ta granica jest duża. Kolejna zasada jest podobna przy poprzednich wyborach –  

okręgiem jest jednostka pomocnicza, która się łączy bądź dzieli żeby zachować normę 

przedstawicielską. Uchwała musi być podjęta do dnia 01 listopada br. Proszę nie czekać  

do ostatniej chwili, ponieważ projekt musi być skonsultowany z Komisarzem Wyborczym.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – proponuję spotkanie w tej sprawie 

dnia 07 września br. o godz. 15
00

. 
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 Przypominam o Dożynkach Gminnych, które odbędą się w Słowinie w dniu  

02 września br. o godz. 13
00

. 

 Leszek Waloch Burmistrz – w budżecie mamy zapisane 200.000zł na drogę do Łęczyna, 

ale ostatnio firma która dokonywała odwiertu w Słonowie potwierdziła, że do końca tego 

roku mamy do dyspozycji 100.000zł. W związku z tym  chcielibyśmy przenieść środki 

finansowe z drogi na Łęczyn do Słonowa. Jestem gotów spotkać się z mieszkańcami 

Łęczyna i poprosić ich, żeby to zadanie przełożyć do roku 2013 i zrobić  w  tym roku  

w 100% drogę w Słonowie.   

 

Ad.9. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XXVIII sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach 

radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 

Kamila Putek                                                                           w Dobiegniewie 

     /-/ Tomasz Karpiński  

 

 

 

  

 


